
بدون عنوان

شماره پرسش: ۲۵۱۹۷

تاریخ ارسال پرسش: ۰۲:۰۱:۳۲ ۱۳۹۸/۷/۵

متن پرسش

به نام خدا سلام علیکم: عذر تقصیر از ایجاد مزاحمت برای استاد بزرگوار. نظر حضرت عالی درباره بازی

شطرنج چیست؟ آیا این استدلال صحیح است که حضور این بازی در مجلس یزید (که خدا لعنتش

کند) خود باعث پستی این بازی است؟ مانند مطلبی که درباره اسبهایی که بر بدن مطهر شهدای کربلا

گفته اند که آن اسب ها هم حرام زاده بوده اند. آیا شطنج موجود در زمان حاضر با شطرنجی که در

مجلس یزید ملعون بازی شد یکی است؟ آیا شطرنجی بودن صفحه شطرنج به علاقه ماسون ها به

طرح شطرنجی مربوط است؟ آیا در صورت امکان پاسخ خودتان را از منظر عرفانی هم بیان فرماد. با

تشکر التماس دعا

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: ما چه کار به صفحهی شطرنج یزید «لعنتااللهعلیه» داریم؟!! شطرنج یک

بازی است و به اندازهی بازیبودن، قابل قبول است. موفق باشید


